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Z á p i s n i c a  K/2016 
 

z Konferencie Obvodnej poľovníckej komory Čadca, dňa 22. apríla  2016 

 

 

Prítomní : podľa prezenčnej listiny - na konferenciu bolo pozvaných 42 delegátov a 4 

členovia predstavenstva OPK 

 

 

P R O G R A M: 

 

1. Otvorenie. 

2. Návrh a schválenie programu. 

3. Voľba overovateľov zápisnice, návrhovej komisie. 

4. Správa o činnosti Predstavenstva OPK od ostatnej konferencie. 

5. Správa o plnení rozpočtu za rok 2015 a schválenie rozpočtu. 

6. Správa Dozornej rady OPK Čadca. 

7. Správa Obvodnej disciplinárnej komisie OPK Čadca.  

8. Návrh rozpočtu  OPK na rok 2016. 

9. Diskusia. 

10. Návrh na uznesenie. 

11. Záver. 

 

 

K bodu 1./  Zasadnutie Konferencie Obvodnej poľovníckej komory Čadca otvoril predseda 

OPK Čadca Ing. Alojz Riško privítal prítomných delegátov konferencie a členov 

predstavenstva OPK.  

K bodu 2./  Ing. Riško oboznámil prítomných s navrhnutým programom konferencie a dal ho 

odsúhlasiť prítomným delegátom. Všetci prítomní s programom súhlasili. 

K bodu 3./  Po prednesení návrhu na zloženie návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 

vyzval predseda OPK Čadca k hlasovaniu na schválenie predneseného návrhu. 

       Za overovateľov zápisnice boli navrhnutí:  Ing. Franek Milan a Kubjatko Pavol, 

hlasovaním boli overovatelia jednomyseľne schválení. 
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Do návrhovej komisie boli navrhnutí: Malovec Ján, Kozub Ladislav, Ing. Smoleň Ondrej 

hlasovaním bol návrh  jednomyseľne schválení.  

K bodu 4./   Správu o činnosti Predstavenstva OPK Čadca predniesol Ing. Riško. Od 

poslednej konferencie zasadalo predstavenstvo OPK Čadca spolu 6 krát. Štyri zasadnutia boli 

v roku 2015, dve v roku 2016. Predniesol informáciu o programe rokovaní, plnení úloh 

a podujatiach za uplynulé obdobie. Informoval o zakúpení vrhačky , ktorá bude preplatená 

z ústredia SPK v r.2016. V danom období boli do štruktúry OPK Čadca prijaté 4 nové 

organizačné zložky. K využitiu prostriedkov z FRZP uviedol, že zveroozdravné opatrenia by 

vyžadovali celoplošnú aplikáciu. 

V súvislosti s navrhovanou novelizáciou stanov SPK dodal, že tieto neboli zo strany 

užívateľov poľovných revírov doručené do stanoveného termínu. 

K bodu 5./  Ing. Riško podal informáciu o plnení rozpočtu OPK Čadca za rok 2015. Uvedený 

materiál je spracovaný písomne, delegáti ho obdržali poštou spolu s pozvánkou. Predstavil 

príjmovú a výdajovú časť jednotlivo za komisie OPK Čadca. K plneniu rozpočtu za r. 2015 

neboli žiadne pripomienky zo strany prítomných. Plnenie rozpočtu za rok 2015 je spracované 

písomne, tvorí prílohu č.1 zápisnice K/2016.  

 

K bodu 6./  Predseda ODR v Čadci Ing. Milan Berešík predniesol prítomným správu zo   

zasadnutia ODR dňa 5.4.2016. Dotazy k správe zo strany zúčastnených neboli žiadne. Správa  

ODR je spracovaná písomne a je prílohou č.2  zápisnice K/2016. 

 

K bodu 7./  Správu ODK v Čadci predniesol predseda ODK JUDr. Pavel Šnajnár. Zo strany 

zúčastnených neboli k správe žiadne pripomienky. Správa o činnosti ODK je spracovaná 

písomne a je prílohou č.3  zápisnice K/2016. 

 

K bodu  8./  Ing. Riško predniesol návrh rozpočtu  na r. 2016 po položkách podľa príjmovej a 

výdavkovej časti rozpočtu, ktorý je nastavený ako vyrovnaný. K návrhu rozpočtu na r. 2016 

neboli žiadne pripomienky. Návrh rozpočtu je spracovaný písomne, delegáti ho obdržali 

poštou spolu s pozvánkou. Tvorí prílohu č.4  zápisnice K/2016. 

 

K bodu 9./   Diskusiu otvoril predseda OPK Čadca Ing. Riško. Oznámil prítomným 

delegátom konanie Regionálnych majstrovstiev, streleckého preteku dňa 22.5.2016.  

Informoval o pripravovanej výstave CVPP Nitra 2016, ku ktorej obdržali užívatelia 

poľovných revírov potrebné podklady a informácie z kancelárie OPK Čadca. 

Ďalej informoval o podpísaní Memoranda o spolupráci medzi Slovenskou lesníckou 

komorou, Slovenskou poľnohospodárskou a potravinárskou komorou a Slovenskou 

poľovníckou komorou. Zasadnutie sa konalo 9.3.2016 v Banskej Bystrici, zamerané bolo na 

riešenie problematiky škôd spôsobovaných zverou a na zveri. Z Memoranda vyplynuli 

záväzky, ktorých cieľom je tieto škody eliminovať.Spolupráca je podpísaná do r.2025 
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Ing. Šutý: informoval prítomných o uplynulých i nastávajúcich osvetových podujatiach, 

poďakoval sponzorom a všetkým, ktorí prispeli k úspešnému priebehu plesu, dodal termín 2. 

plesu poľovníkov-28.1.2017. 

L. Kozub:  k zveroozdravným opatreniam spomenutým v bode 4 uviedol, že tieto by bolo 

vhodné aplikovať pre srnčiu zver aspoň v niektorých lokalitách a financie z FRZP použiť 

v tejto sfére. 

Ing. Riško:  finančné prostriedky môžu investovať užívatelia poľovných revírov aj 

individuálne s podporou OPK Čadca. Poľovnícka komisia vytvorí plán potrebných opatrení 

a prostriedkov tak, aby boli využité čo najefektívnejšie. 

JUDr. Šamaj: finančné prostriedky je v súčasnej dobe potrebné investovať aj do strelnice a jej 

zveľadenia. Strelnica prosperuje, navštevujú ju záujemcovia nielen z blízkeho okolia. Areál 

a strelištia sa využívajú denne. Investícia by slúžila všetkým.  

L. Kozub: strelnicu bude vhodné ďalej renovovať, prostriedky sú potrebné na stranu 

strelnice ako aj pre zveroozdravné opatrenia. 

Z. Kubala: k škodám spôsobovaným na zveri v zmysle „Memoranda o spolupráci pri 

riešení škôd spôsobených zverou a na zveri“ uviedol, že aj napriek opatreniam na 

predchádzanie kolízií zveri s dopravnými prostriedkami je nehodovosť na vyššej úrovni, čo sa 

následne premieta aj do plnenia plánu lovu. V súvislosti so zveroozdravnými opatreniami 

uviedol potrebu celoplošnej aplikácie.  

Ing. Riško: uvedená problematika škôd zverou a na zveri je predmetnou témou 

spomenutého memoranda. 

JUDr. Šamaj: ako užívateľ poľovného revíru požiadal v rámci opatrení pred kolíziami 

správcu komunikácie o označenie cesty s vyšším výskytom zveri značkou „Pozor zver“, po 

uplynutí 2 rokov označenie stále nie je. 

P. Kubjatko: Poľovnícka komora by mala na zveroozdravné opatrenia prispievať, a nariadiť 

použitie do určitého termínu. 

M. Prišč: pri predošlom preliečovaní zveri nebolo liečivo správne rozdelené v rámci 

užívateľov poľovných revírov 

JUDr. Šamaj: potreba liečiva bola presne prerátaná a zabezpečená OPK Čadca, následne 

rozdelená užívateľom poľovných revírov. Poľovnícka komisia tým zrealizovala požiadavku, 

ktorá bola daná. 

D.Riško:  oboznámil s kynologickými podujatiami v r.2016 a možnosťou účasti 

poľovníkov s poľ. upotrebiteľnými psami. Strečkovitosť je potrebné preliečiť najmä 

v lokalitách s jeho vyšším výskytom. 

Ing. Riško: oboznámil so správou z Chovateľskej prehliadky trofejí v Nesluši. Uvedená 

správa je prílohou č. 5 zápisnice K/2016. 
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K bodu 10./    Predseda OPK Čadca požiadal návrhovú komisiu o prednesenie návrhu na 

uznesenie a dal prítomným možnosť na vyjadrenie pripomienok a doplnenie návrhu. 

Návrh bol bez pripomienok, predseda OPK Čadca dal hlasovať za schválenie návrhu 

uznesenia z Konferencie OPK Čadca 2016 – návrh na uznesenie bol jednomyseľne schválený. 

Materiál je spracovaný písomne a je priložený k zápisnici. 

 

K bodu 11./    Ukončenie konferencie vykonal predseda OPK Ing. Riško, v závere uviedol, že 

všetky zápisnice z rokovaní budú v blízkej dobe zverejnené na web stránke OPK Čadca. 

Poďakoval prítomným za účasť. 

 

 

 

 

          Predseda OPK Čadca       Overovatelia zápisnice 

Ing. Alojz Riško      Ing. Franek Milan 

                                       

 

Kubjatko Pavol
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